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Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-

Ban Treaty Organization 
 

and 
 

United Republic of Tanzania 

Agreement between the Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban 
Treaty Organization and the Government of the United Republic of Tanzania on the 
conduct of activities, including post-certification activities, relating to international 
monitoring facilities for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty (with appendix). 
Vienna, 4 December 2007, and Geneva, 10 December 2007 

Entry into force:  10 December 2007 by signature, in accordance with article 22  
Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Preparatory Commission for the 

Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty Organization, 4 March 2013 
 
 
 

Commission préparatoire de l'Organisation du Traité 
d'interdiction complète des essais nucléaires 

 

et 
 

République-Unie de Tanzanie 

Accord entre la Commission préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction 
complète des essais nucléaires et le Gouvernement de la République-Unie de Tanzanie 
sur la conduite des activités relatives aux installations de surveillance internationale, y 
compris les activités postérieures à la certification (avec appendice). Vienne, 4 décembre 
2007, et Genève, 10 décembre 2007 

Entrée en vigueur :  10 décembre 2007 par signature, conformément à l'article 22  
Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Commission 

préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires, 4 mars 
2013 
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